

melt +
spray SN™

46-0-0 Mini

Guaranteed Minimum Analysis

Total Nitrogen (N).....46.0%

Derived from:

Urea (2022707A Fertilizers Act).

Net weight:
22.68 kg | 50 lb

Directions for use:

- Apply only as directed.
- Liquid Application: Apply 0.25 kg (0.55 lb) of product per 93 m² (1,000 ft²) to obtain 0.12 kg (0.25 lb) of actual nitrogen. Dissolve product in water and add to half full spray tank.
- Granular Application: Apply 1.0 kg (2.2 lb) of product per 93 m² (1,000 ft²) to obtain 0.45 kg (1.0 lb) of actual nitrogen. Watering in is recommended to assist in working the product into the turf.
- Apply Melt & Spray any time when the turf needs fertilizer.
- Watering in is recommended to assist in working the product into the turf.
- Allow 5-7 days before seeing a visual response from the application.
- Use a clean dry spreader. Do not leave unused product in the spreader.
- Store in a clean, dry location. Partially used bags should be closed by folding over the open end and securing.

SPREADER SETTINGS					
Rate per 93 m ²	Actual kg per 93 m ²	Lesco	Scotts R8	Accupro 2000	Spyker
0.45 kg N	1	13	1.5	1	3.5

Non hazardous by WHMIS Criteria

The mixture does not meet the criteria for classification

PRECAUTIONARY STATEMENT

Observe good industrial hygiene practices. Wash hands after handling.

Store away from incompatible materials. Dispose of waste and residues in accordance with local authority requirements.

In the event of an emergency involving dangerous goods, call CANUTEC at 1-888-CAN-UTEC (226-8832) or 613-996-6666.

Vendor Item #: 11460S

Lot#:

melt + spray SN[™]

46-0-0 Mini

Analyse Minimale Garantie

Azote Total (N).....46.0%

Dérivé de:

Urée (2022707A Loi sur les engrais).

Poids net:
22.68 kg | 50 lb

Mode d'emploi:

- Appliquer seulement selon les recommandations. Appliquer au gazon.
- Application liquide : Appliquer 0.25 kg (0.55 lb) de produit par 93 m² (1,000 ft²) pour obtenir 0.12 kg (0.25 lb) d'azote réel. Dissoudre le produit dans l'eau et ajouter au réservoir de pulvérisation à moitié plein.
- Application granulaire : Appliquer 1.0 kg (2.2 lb) de produit par 93 m² (1,000 ft²) pour obtenir 0.45 kg (1.0 lb) d'azote réel. L'arrosage est recommandé pour aider à travailler le produit dans le gazon.
- Appliquez le Melt & Spray à tout moment lorsque le gazon a besoin d'engrais.
- Il est conseillé d'irriguer pour faciliter la pénétration du produit dans le gazon.
- Prévoyez 5 à 7 jours avant de voir une réponse visuelle de l'application.
- Utiliser un épandeur propre et sec. Ne pas laisser du produit non utilisé dans l'épandeur.
- Conserver dans un endroit propre et sec. Les sacs partiellement utilisés doivent être fermés en repliant l'extrémité ouverte et en la fixant.

PARAMÈTRES DE L'ÉPANDEUR					
Taux par 93 m ²	kg réel par 93 m ²	Lesco	Scotts R8	Accupro 2000	Spyker
0.45 kg N	1	13	1.5	1	3.5

Non dangereux selon les critères du SIMDUT

Le mélange ne répond pas aux critères de classification

DECLARATION DE PRECAUTION

Respecter les bonnes pratiques d'hygiène industrielle.
Intervention Se laver les mains après manipulation.

Entreposer à l'écart des matières incompatibles. Éliminer les déchets et résidus conformément aux exigences des autorités locales.

En cas d'urgence impliquant des marchandises dangereuses, appelez CANUTEC au 1-888-CAN-UTEC (226-8832) ou au 613-996-6666.

Poste fournisseur #: 11460S

Numéro de lot: